
Styremøte FS Nordnes-Åsane 19.april 2018

Møtenummer: 3/2018
Dato:   19.04.18
Kl.:   19.30
Sted:   Hos Lars, Nykirkeallmenningen

Til stede: André Marandon, (leder) Terje Straumøy(nestleder), Karin Landschulze 
(styremedlem/kasserer), Lars Skorpen (styremedlem) og Maria Udd 
(vara).

Neste styremøte:
4/2018: 24.mai 2018.

Saksliste:
Sak 1. Konstituering av det nye styret (melde inn nytt styre til NIF osv.)
Sak 2. Vurdere redusert pris treningsavgift.
Sak 3. Deltagelse Årsmøter F&S-Norge - Fleridrettsforbundet
Sak 4. Sommertrening, samt vurdere å kjøpe timer Kyrkjekrinsen
Sak 5. Samarbeid med NIL - konsekvens for timeplan og videre satsing
Sak 6. Mulig tilgang til styrkerommet.
Sak 7. Treningslederkabal - rekrutering av nye ledere
Sak 8. Møteplan vår 18
Sak 9. Årshjulet - tilføyelser?
Sak 10. Eventuelt /innmeldte saker fra funksjonærer.

Sak 1: Styret er konstituert.
Karin har sendt papirer til Brønnøysund og NIF. Enhetsregister er oppdatert, 
rapportering til NIF er foretatt, inkludert søknad om momskompensasjon. Karin 
informerer om Nettbank Bedrift (gratis for foreninger inkludert 1 bruker) 
Vedtak:
Styret vedtar at det skal opprettes nettbank bedrift for foreningens konto.
Ansvar: Karin ordner med nettbank bedrift. 

Sak 2: Prisreduksjon.
 Bakgrunn:

Prisreduksjon for slutten av sesongen for å motivere nye medlemmer til å kjøpe 
årskort til redusert pris.
Vedtak:
Styret vedtar å tilby følgende redusert priser på årskort (fra 01.april):

 Nordnes: (100 kr i medl. avg. kommer i tillegg)
 Årskort resten av året: 1200,-
 Senior: 800.-



 Student: 600.-
Åsane: Årskort: 700

 Senior: 500.-
 Student: 300.-
Sak 3: Deltakelse Årsmøte F&S Norge, Fleridrettsforbundet:
 Bakgrunn:
 Vi er invitert til å sende en deltaker til årsmøter i F&S Norge og Fleridrettsforbundet.

Vedtak:
Styret vedtar at dette ikke prioriteres i år.

Sak 4: Sommertrening Nordneshallen, evt. kjøpe treningstimer på Kyrkjekrinsen for 
utvidet sesong.
 Bakgrunn & Diskusjon:

Sesongen på Kyrkjekrinsen slutter 30.april pga.kommunen ikke stiller tilsynsvakt fra 
mai. Mosjonistene ønsker å få utvidet sesongen med noen flere treningstimer som da 
må kjøpes av oss. Tidligere (ca.4 år siden) var prisen på litt over 1000 kroner. 
Sesongen begynner i utgangspunktet i september. Lars kjenner en lærer på skolen og 
kan undersøke om en ordning til å låse opp for oss på permanent (og gratis) basis, mot 
å slippe treningskontingent.
På Nordneshallen er det stengt i juli, men ellers åpen for trening. Pga.ferie ser styret 
at det vil kunne bli et redusert tilbud, alt etter treningsledernes muligheter. Sesongstart 
har tidligere vært før skolestart.

Vedtak:
Styret vedtar å ville kjøpe treningstimer (mandag) på Kyrkjekrinsen hhv. 7. og 14.mai 
til en forsvarlig pris.
Ansvar:
Karin undersøker pris med skolen og om salen er ledig. Etter samråd med styret kan 
det da kjøpes timer.

Vedtak:
Styret vedtar at treningstilbudet på Nordneshallen i sommerferien blir redusert i 
samsvar med treningsledernes muligheter/ønsker om treninger.
Ansvar:
André undersøker med treningsledere.

Vedtak:
Styret vedtar at høstsesongen begynner 06.august på Nordneshallen.

Oppfølginssak til neste møte:
På Kyrkjekrinsen begynner sesongen i utgangspunktet i september, Lars sjekker med 
lærer på K. om å låse opp på permanent basis. Evt.kjøp av timer før september 
diskuteres på neste styremøte.

Sak 5: Samarbeid med NIL- timeplan og videre satsing.
Hovedsak med håndballgruppen: 
Vedtak:



Styret vedtar at foreningen fortsetter med å tilby noen spinningtimer og styrketimer. 
Sak 6: Tilgang til styrkerommet.

Bakgrunn:
Det er som tidligere rapportert ønskelig med tilgang til styrkerommet på 
Nordneshallen for noen av våre mosjonister. Styret diskuterer en rimelig 
betalingsordning for medlemmer fra vår forening som uavkortet går videre til NIL. Det 
har vært vanskelig å få svar fra styret i NIL.
Vedtak:
Vi venter på svar fra NIL om vi får tilgang.
Ansvar:
Terje undersøker pris og forsøker å få kontakt med styreformann i NIL.

Sak 7: Treningslederkabal. 
Bakgrunn:
Irene treningsleder Åsane skal flytte og har gitt utrykk for at hun tenker at det er 
enklere for henne å ha timer i Nordneshallen. Treningsansvarlig skal gjennom samtale 
finne frem til gode løsninger for hennes videre treningslederoppdrag. 
Vi må ha fult fokus på å rekruttere en ny treningsleder til Åsane. Karin tar kontakt med 
skoler og med mosjonistene for å forsøke å finne kandidater.
Ansvar: André & Karin 

Sak 8: Møteplan vår -18.
Neste styremøte 24. Mai. 
Styret ønsker også å gjennomføre sommerfest, dato blir 14. Juni.
Ansvar: André sjekker Krutthuset, Lars sjekker Nordneskroen.

Sak 9: Årshjul- tilføyelser?
 Vedtak: 

Styremedlemmer gjennomgår årshjulet en gang til og melder inn endringsbehov til 
neste styremøte.

Sak 10: Eventuelt- innmeldte saker.
Underslagsforsikring:
Karin har sendt prisforespørsel til Söderberg&Partners for en underslagsforsikring som 
alle foreninger i NIF skal ha. Det har ikke kommet noe svar.
Ansvar: Maria prøver å få informasjon via telefon.

Medlemsregister i KlubbAdmin må utvides med fakturamodul (gratis) slik at vi kan 
fortsatt holde oversikt over medlemmenes kort og betaling. 
Ansvar: Karin tar seg av det etter at nettbank Bedrift er oppe og går.

Overgang til nye nettsider: Anette har meldt at hun kan ta seg av det, men hun 
trenger en hjelper. Siden vi ikke bruker PastellData (F&S Riks/Norge sitt valg) som 
medlemsregister må timeplan og prisliste legges inn manuelt. Kanskje som pdf.
Ansvar: André undersøker blant mosjonistene/verter på Nordneshallen om noen vil 
være med.

Referat: Lars S.


